

REPORT STAGE

AMENDMENT TO BILL 10

THE ADVANCED EDUCATION ADMINISTRATION AMENDMENT ACT

Moved by the Honourable Minister Cable

THAT Bill 10 be amended in Clause 2(2)

(a) by replacing the proposed subsection 2.3(6) with the following:

Ministerial directive re policy

2.3(6) If the minister determines that an institution is not in compliance with this section and the regulations made under clause 12(b.1), the minister may issue a directive to the institution specifying

- (a) the action the institution must take; and
- (b) the time — determined by the minister to be reasonable in the circumstances — within which the institution must take the action.

Public notice of directive

2.3(6.1) The minister must make the directive publicly available in any manner the minister considers appropriate.

Ministerial action re failure to comply

2.3(6.2) If the minister determines that an institution has not complied with the directive within the time specified, the minister may direct the Minister of Finance to deduct any amount from any grant requisitioned for the institution under section 9.1 or 9.6.

(b) in the proposed subsection 2.3(7), by striking out "subsection (6)" and substituting "subsection (6.2)".

ÉTAPE DU RAPPORT

AMENDEMENT AU PROJET DE LOI 10

LOI MODIFIANT LA LOI SUR L'ADMINISTRATION DE L'ENSEIGNEMENT POSTSECONDAIRE

Motion de M^{me} la ministre Cable

Il est proposé que le projet de loi 10 soit amendé dans le paragraphe 2(2) :

a) par substitution, au paragraphe 2.3(6), de ce qui suit :

Directive du ministre à l'égard de la politique

2.3(6) S'il conclut qu'un établissement ne s'est pas conformé au présent article ou aux règlements pris en vertu de l'alinéa 12b.1), le ministre peut lui donner une directive indiquant :

- a) la mesure qu'il doit prendre;
- b) le délai dont il dispose, selon ce que le ministre juge raisonnable dans les circonstances.

Avis public de la directive

2.3(6.1) Le ministre rend la directive accessible au public de la façon qu'il juge appropriée.

Réduction des subventions en cas de non-conformité

2.3(6.2) S'il conclut que l'établissement n'a pas obéi à la directive dans le délai imparti, le ministre peut demander au ministre des Finances de déduire une somme des subventions demandées pour l'établissement en vertu de l'article 9.1 ou 9.6.

b) dans le paragraphe 2.3(7), par substitution, à « paragraphe (6) », de « paragraphe (6.2) ».